
Referat

Møde i afdelingsbestyrelsen

Tirsdag den 11-2-2025

Mødedeltagere: Formand Poul Erik Hald Jensen, bestyrelsesmedlemmer Lone Krabbe, 
Anette Kiilstofte
Suppleant: Mike Fredsøe

Referent: Anette Kiilstofte

Punkter til drøftelse:

• Siden sidst:
Bestyrelsen har sammen med inspektøren holdt møde med Mikkel Kristiansen fra 
Svendborg Kommune for at høre om muligheden for etablering af vejbump på 
Priorvej og Bispeløkken. Afdelingen har i flere år haft det på ønskelisten fordi der
bliver kørt alt for stærkt i området. Ved nogle indgangsdøre er afstanden til 
kørebanen meget kort og det samme gælder for legepladsen. Det er bekymrende 
at opleve den høje fart nogle bilister kører med og som ikke tager hensyn på trods 
af skiltning med ”LEGENDE BØRN”.
Inden kommunen kan tage stilling til vores ønske, skal der foretages en måling af 
hvor mange biler, der kører ad hhv. Priorvej og Bispeløkken samt deres fart. 
Etablering af vejbump er en bekostelig affære og det er derfor ikke sikkert at det 
er en mulighed i vores afdeling selvom målingen skulle vise et behov.

• 5-års gennemgang af lejlighederne er nu gennemført, men der mangler fortsat at 
blive fuget rundt om nogle døre. 

• Opsætning af røgalarmer i lejlighederne er påbegyndt i uge 5.

• Opgaveliste til inspektør/gårdmand:
 Opgaver, der mangler at blive løst er overført til kommende markvandring.

• Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 11. marts kl. 19.00


